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PROTOKÓŁ NR XLVIII/23 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 28 lipca 2023 r. 

Ad. 1 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Katarzyna 

Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach 

uczestniczy 14 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XLVIII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Kulesza, 

9. Radny Mirosław Nos, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Dorota Popławska, 

12. Radna Małgorzata Popławska, 

13. Radna Monika Ratyńska, 

14. Radny Andrzej Wysocki. 

Nieobecna: Radna Iwona Kalinowska 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad XLVII 

Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, 

po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz z materiałami 

na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Omówienie wyników konsultacji przeprowadzonych z mieszkańcami w sprawie zmiany statutów 

jednostek pomocniczych Gminy Gródek. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutów sołectw Gminy Gródek. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gródku. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023-2038. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn: "Opracowanie 
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dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1456B Jałówka- 

Bobrowniki na odcinku Mostowlany-Bobrowniki (Gm. Gródek)''. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn.: „Przebudowa z rozbudową 

drogi powiatowej Nr 1448B w miejscowości Wiejki (Gm. Gródek)". 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Gródek. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej na cele rolnicze, na czas oznaczony nie 

dłuższy niż 10 lat. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów 

na ławników. 

15. Pytania i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Przyjęcie protokołu obrad XLVII Sesji Rady Gminy Gródek. 

18. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego porządku 

obrad XLVIII sesji Rady Gminy. Wobec braku pytań i uwag poddał pod głosowanie jawne porządek obrad. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1, 

nieoddany głos -1 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XLVIII sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

  Wójt Gminy Wiesław Kulesza wręczył nagrodę Panu Grzegorzowi Karpiukowi za udział w XXIX 

Regionalnej Wystawie Zwierząt Hodowlanych i Dni z Doradztwem Rolniczym oraz X Ogólnopolskiej 

Wystawie Królików Rasowych. 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Radna Alina Gościk poprosiła, aby jeszcze raz przeczytać informację o inwestycji w Bielewiczach. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że inwestycja w Bielewiczach obejmuje wykonanie 

studni głębinowej, zbiornika na nieczystości ciekłe, budowę przyłączy wodno-kanalizacyjnej do budynku 

świetlicy wiejskiej wraz z remontem wewnątrz świetlicy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza wskazał, iż kadencja organów samorządu terytorialnego została 

wydłużona o pięć lat. Później, dodatkowo została przedłużona z dniem 20 września 2022 r. do 30 kwietnia 

2024 r. Zgodnie z obowiązującymi statutami sołectw, kadencja sołtysa trwa cztery lata. W związku  

z powyższymi zmianami, które były dokonane przez stronę rządową, zaszła konieczność przeanalizowania 

dotychczasowych zasad wyborów w jednostkach pomocniczych, które zazwyczaj odbywały się po 

wyborach Rady. Zasadnym stało się wydłużenie kadencji rad sołeckich oraz sołtysów, poprzez jej 
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zrównanie z kadencją Rady Gminy. Takie wnioski również można było wyciągnąć po rozmowach  

z mieszkańcami. Dodatkowo, wskazać należy, że w obecnie obowiązujących statutach był zapis 

stanowiący, że kadencja sołtysa jest czteroletnia, a wybory zarządza Rada Gminy w terminie nie 

późniejszym niż cztery miesiące po wyborach do Rady Gminy i powinny się one odbyć w terminie sześciu 

miesięcy od zakończenia kadencji. To oznacza, że w tej chwili właśnie powstał ten problem, dualizm, który 

należało zmienić, gdyż to nie było prawidłowe. Postanowiłem wydać zarządzenie w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji dotyczących zmiany statutów jednostek pomocniczych Gminy Gródek. 

Zostały przeprowadzone konsultacje, we wszystkich sołectwach, które miały miejsce w okresie od 29 maja 

2023 i trwały do 25 czerwca 2023 r. Przeprowadzono je w formie otwartych spotkań z mieszkańcami, 

którzy mieli możliwość zapoznania się z treścią przygotowanych projektów statutów i wniesienia własnych 

uwag. Formularz dotyczył zakreślenia słowa "za" lub "przeciw" na pytanie, czy jest to ze zmianą statutu  

zgodnie z treścią określoną w projekcie statutu. W zakresie Sołectwa Straszewo i Bielewicze, rozszerzono 

temat konsultacji o dodatkowe pytanie, odnoszące się do ewentualnego połączenia tych sołectw.  

W 2020 roku dotychczasowy sołtys złożył rezygnację. Mieszkańcy sołectwa Straszewo opowiedzieli się 

jednogłośnie przeciw włączeniu obszaru miejscowości Straszewo do sołectwa, jednocześnie wskazując, 

że mają już kandydata na sołtysa. Jeżeli chodzi o Bielewicze, to też na 9 osób biorących udział 

w konsultacjach, 2 osoby opowiedziały się za, 6 osób było przeciw włączeniu miejscowości Straszewo  

do Sołectwa Bielewicze. Podsumowując, należy powiedzieć, że kwestia tego połączenia spotkała się  

ze sprzeciwem. Wyniki konsultacji wskazują, że mieszkańcy, biorący w nich udział wyraźnie opowiedzieli 

się za tym, żeby dokonać zmiany w poszczególnych statutach sołectw, w brzmieniu przedstawionym  

w projekcie. W sołectwach, w których w chwili obecnej nie ma sołtysa, po podjęciu i wejściu w życie 

uchwały, wybory zostaną przeprowadzone niezwłocznie. Kadencja nowo wybranych sołtysów 

(uzupełniająca) będzie trwała do końca bieżącej kadencji. Natomiast później, jak odbędą się wybory 

samorządowe, zostaną ogłoszone wybory w jednostkach pomocniczych w całej gminie. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectw Gminy 

Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych 

czy mają jakieś pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie nadania statutów sołectw 

Gminy Gródek. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania 

statutów sołectw Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/422/23 Rady Gminy Gródek w sprawie nadania statutów sołectw Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 6 

do niniejszego protokołu) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gródku, radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 



4 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gródku. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie trybu i 

sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gródku, została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/423/23 Rady Gminy Gródek w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gródku, stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska sprostowała błąd w akapicie trzecim. Kwota w projekcie wynosi 

168 450 zł a było 168 540 zł.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/424/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, stanowi 

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do 

Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska omówiła uzasadnienie do projektu uchwały: 
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1) Dokonuje się zmian w klasyfikacji 60014§6300, dotyczących dofinansowania zadań 

inwestycyjnych Powiatowi Białostockiemu na "Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej nr 

1448B w miejscowości Wiejki (Gmina Gródek)" do kwoty 826.326,07 zł (zwiększenie o 

75.257,07 zł) i na "Opracowanie dokumentacji projektowej na Przebudowę z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1456B Jałówka- Mostowlany- Bobrowniki na odcinku Bobrowniki - Mostowlany 

(Gmina Gródek)" do kwoty 219.801 zł (zmniejszenie o 18.450 zł). 

2) Dokonuje się zmian w planie dochodów w odniesieniu do faktycznego wykonania 70007§0770 

zwiększenie o kwotę 205.000 zł i 70005§0770 zmniejszenie o kwotę 205.000 zł. 

3) Zarząd Powiatu Białostockiego przyznał Gminie Gródek dotację celową na realizację wspólnego 

zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. Organizacja Miedzynarodowego 

Festiwalu „Siabrouskaja Biasieda”. Wartość dofinansowania w kwocie 4.000 zł zwiększa dochody 

budżetu w klasyfikacji 92105§2710 oraz plan wydatków Urzędu Gminy Gródek w klasyfikacji 

92105§4170. 

4) Na podstawie otrzymania środków za czerwiec 2023 r. z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia 

jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem dzieci będącymi obywatelami Ukrainy w kwocie 9.510 zł zwiększa się plan 

dochodów zleconych budżetu w klasyfikacji 75814§2100. Ponadto zwiększa się plan wydatków 

Przedszkola Samorządowego w Gródku o kwotę 1.772,52 zł w klasyfikacji 80104 i 80106, Szkoły 

Podstawowej w Gródku w klasyfikacji 80101§4750 o kwotę 5.468,20 zł a także Urzędu Gminy 

Gródek w klasyfikacji 80101 i 80113 o kwotę 2.269,28 zł. 

5) Dokonuje się przesunięć w planie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku na podstawie 

wniosku Kierownika oraz zwiększa się plan wydatków w klasyfikacji 85202§4330 o kwotę 35.000 

zł z przeznaczeniem na obowiązkowe ponoszenie odpłatności za pobyt mieszkańca gminy w domu 

pomocy społecznej. 

6) Dostosowuje się plan dochodów w klasyfikacji 85415§2030 (zmniejszenie o kwotę 27.100 zł)  

na podstawie informacji przesłanej przez Podlaski Urząd Wojewódzki w zakresie dotacji 

na stypendia szkolne. 

7)  Na podstawie zapotrzebowania na środki z Funduszu Pomocy na wypłatę świadczeń rodzinnych 

obywatelom Ukrainy zwiększa się plan dochodów zleconych w klasyfikacji 85231§2100 o kwotę 

1.084 zł i plan wydatków GOPS Gródek w klasyfikacji 85595§3290, §4350 i §4370. 

8) Zwiększa się plan wydatków Urzędu Gminy Gródek w klasyfikacji 85395§6740 o kwotę 2.000 zł 

z przeznaczeniem na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej Związkowi Gmin 

Wiejskich Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu, który zostanie 

przekazany na rzecz Podolskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Winnicy na Ukrainie. 

9) Na podstawie zapotrzebowania na środki z Funduszu Pomocy na wypłatę świadczeń każdemu 

podmiotowi, w szczególności osobie fizycznej prowadzącej gospodarstwo domowe, który 

zapewni zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy na wniosek, zwiększa się plan 

dochodów budżetu w klasyfikacji 75495§2100 o kwotę 2.032 zł oraz plan wydatków Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w klasyfikacjach 75495§3280, §4370 i §4350. 

10) Dokonuje się zmian w planie Szkoły Podstawowej w Gródku na podstawie wniosku Dyrektora 

z dnia 18 lipca 2023 r. 

11) Na podstawie planowanego zawarcia umowy o współpracę z Nadleśnictwem Supraśl na realizację 

wspólnego zadania pn. „Remont fragmentu drogi żwirowej na odcinku od miejscowości Borki 

do granicy Gminy Gródek w kierunku miejscowości Lipowy Most" zwiększa sie plan dochodów 

w klasyfikacji 60016§2700 o kwotę 100.000 zł oraz plan wydatków Urzędu Gminy Gródek 
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w klasyfikacji 60016§4270 o kwotę 136.000 zł. Planowane koszty zadania opiewają na kwotę 

135.287,70 zł. 

12) Zwiększa się poziom wydatków zadań inwestycyjnych "Przebudowa drogi gminnej w Załukach 

(wykonanie dokumentacji projektowej)" o kwotę 250 zł i „Przebudowa ulicy Polnej w Gródku 

w zakresie budowy studni chłonnych - wykonanie dokumentacji” o kwotę 500 zł w klasyfikacji 

60016§6050 celem wniesienia stosownych opłat do PGW Wody Polskie. 

13) Dokonuje się zmian w zakresie dochodów i wydatków Urzędu Gminy Gródek w celu bieżącej 

realizacji zadań samorządu. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2023 r. 

Głosowało 14radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Gródek na 2023 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/425/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r., stanowi załącznik 

 Nr 9 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych 

pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1456B 

Jałówka- Bobrowniki na odcinku Mostowlany-Bobrowniki (Gm. Gródek)'', radni otrzymali wraz  

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź 

uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1456B Jałówka- Bobrowniki na odcinku Mostowlany-Bobrowniki (Gm. Gródek)''. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 
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powiatowych pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1456B Jałówka- Bobrowniki na odcinku Mostowlany-Bobrowniki (Gm. Gródek)'', została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/426/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej  

na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1456B Jałówka- Bobrowniki na odcinku Mostowlany-Bobrowniki (Gm. 

Gródek)'', stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych  

pn.: „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1448B w miejscowości Wiejki (Gm. Gródek)", radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś 

pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych pn.: „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1448B w miejscowości Wiejki (Gm. 

Gródek)". 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych pn.: „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1448B w miejscowości Wiejki (Gm. 

Gródek)", została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/427/23 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn.: „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej  

Nr 1448B w miejscowości Wiejki (Gm. Gródek)", stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gródek. 
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Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/428/23 Rady Gminy w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej na cele rolnicze, 

na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej na cele 

rolnicze, na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej 

na cele rolnicze, na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/429/23 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej na cele rolnicze, na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, stanowi załącznik Nr 13 

 do niniejszego protokołu) 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś 

pytania bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu. 
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Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup 

autobusu, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/430/23 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu, stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu 

opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Zgodnie z art. 163 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. prawo o ustroju sądów powszechnych 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 217 z późn. zm.) wybory ławników odbywają się najpóźniej w październiku roku 

kalendarzowego, w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników. Natomiast zgodnie z § 2 tegoż 

artykułu przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady 

gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich 

wymogów określonych w ustawie. Mając na uwadze powyższe, niezbędne jest powołanie zespołu 

opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników. Następnie, odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie powołania Zespołu 

opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania 

Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVIII/369/23 Rady w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników, stanowi 

załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

Ad. 15 

 Radna Małgorzata Popławska: Czy dałoby się spowodować, aby autobus Voyagera, ponieważ 

jeździ teraz tylko przez Michałowo, jechał przez Białostocką i skorzystał z nowego przystanku na ulicy 

Polnej, żeby po prostu ci mieszkańcy osiedla nie musieli iść taki kawał drogi do przystanku? 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że temat ten był już przeze mnie poruszany. 

Właściciel firmy Voyager zastanowi się nad taką zmianą, natomiast, jak twierdzi, na pewno nie będzie to 

wygodne. Spróbuję ponownie zaproponować takie rozwiązanie. Nie ma tu dodatkowych kosztów, po naszej 

stronie, aby o to nie zabiegać.  

 Radna Anna Petelska: W ostatnim czasie zauważyliśmy u nas, bardzo dużo wojska i policji. Panie 

Kierowniku mamy prośbę, żeby Pan nam wytłumaczył, bo nie wszyscy mieszkańcy to rozumieją. Wszyscy 

oglądamy telewizję, słuchamy radia i wiemy jaka jest sytuacja w kraju. Policja ma nas chronić przed 

uchodźcami, a w tej chwili także przed Wagnerowcami. Ja mam takie pytanie, na czym polega ta ochrona? 

Dotychczas Policja codziennie w jakiś sposób obserwowała, sporadycznie kogoś skontrolowała, zapytała 

się czy nie wozimy uchodźców. Obecnie, mieszkańcy są w szoku i nie wiedzą, czy to jest faktycznie 
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ochrona czy nagonka na nas. Mam kontakt z ludźmi i ludzie się boją, bo nie wiedzą o co chodzi. Czy 

obroną kraju jest sprawdzanie stanu technicznego samochodu albo zatrzymywanie na przejściach ludzi. 

Policja biega za ludźmi, sprawdzają dokumenty, zadają pytania kto co kupił w sklepie. Czy naprawdę to 

jest dbałość o bezpieczeństwo granicy? 

 Sołtys sołectwa Wiejki Iwona Bilkiewicz dodała, że na wsiach dzieje się bardzo źle, 

bo mieszkańcy są kontrolowani pięć razy dziennie. Czy wyjeżdżamy samochodem, czy wyjeżdżamy 

ciągnikiem rolniczym, rowerem, czy skuterem, kontrola jest szczegółowa. Policjanci stoją na wjazdach  

do posesji, czyli stoją na prywatnych posesjach. Mieszkańcy są kontrolowani na swoich prywatnych 

posesjach, tylko wystarczy, że wsiądą do samochodu, dostają pierwsze co, to alkomat, potem jest stan 

techniczny samochodu sprawdzany, czy jest gaśnica, czy jest trójkąt. Uważam, że to jest nękanie. 

 Kierownik Posterunku Policji w Gródku Grzegorz Bazyluk odpowiedział, że nie jest to żadna 

nagonka. Taka była decyzja Komendanta Głównego Policji, po konsultacji z Komendantem Wojewódzkim  

z Białegostoku. Dostaliśmy wsparcie z kilku większych województw. Tak jest w Michałowie, Krynkach, 

Sokółce, jak i w Gródku. Mamy do dyspozycji od 6 rano do 14, od 14 do 22, od 22 do 6 rano w trzech 

zmianach ośmiogodzinnych dwa patrole, właśnie z Polski. Dodatkowo są patrole konne wzdłuż granicy, 

drony oraz patrole z nieoznakowanymi radiowozami. Funkcjonariusze zbierają informacje kto przejeżdża, 

gdzie przejeżdża i później dane te podlegają analizie. Policjanci wykonują zadania zlecone na odprawie  

i mają stać w Gródku przy Straży Pożarnej i kontrolować przez godzinę wszystkie samochody. Oni nie 

wybierają, czy to jest mieszkaniec Gródka, czy Warszawy, czy Bielewicz, czy Bobrownik. Oni mają 

zadanie kontrolować wszystkie pojazdy. To są młodzi policjanci najczęściej po szkole, po kursie. Nie 

odpowiem za nich, jakie wyposażenie sprawdzają. Naszym obowiązkiem jest zatrzymanie i sprawdzenie 

czy dana osoba posiada dokumenty, sprawdzenie stanu technicznego pojazdu od A do Z oraz trzeźwość. 

  Radny Grzegorz Borkowski: Bardzo cieszę, że Państwo jako Policja na terenie Gródka, mają 

wsparcie. Natomiast mam nadzieję, że wszyscy się ze mną zgodzą, że akurat te "harce", tak to nazwijmy, 

biegi, urządzone przez funkcjonariuszy policji za jadącym rowerzystą, to w tym momencie przynoszą 

Państwu, jako formacji, więcej szkód. Nikt rowerem nie będzie przemycał uchodźców. Trochę trzeba 

włączyć zdrowego rozsądku. Jak Pan Kierownik powiedział, są to młodzi ludzie po szkole. Niech się trochę 

ogarną. 

R. pr. Wojciech Srocki: Proszę pamiętać, że z każdej takiej czynności zatrzymania i przeszukania 

samochodu, policjant zgodnie z kodeksem postępowania o wykroczenia i kodeksem postępowania karnego 

ma sporządzić protokół. Jak powiecie policjantowi, będąc kontrolowanym po raz piąty czy szósty w ciągu 

dnia, proszę o sporządzenie protokołu, nie będzie mu się chciało tego robić. Ja też parę razy byłem 

kontrolowany na terenie Państwa gminy i ani razu nie przeszukano mi samochodu. Powiedziałem "protokół 

poproszę". Nie mam nic do tych ludzi, których tutaj wysłano, ale pomyślcie Państwo, jeżeli ma 

hipotetycznie atakować nas banda uzbrojonych najemnych zabójców, czyli grupa Wagnera, a przesyła się 

tutaj, ludzi po szkółce, to jak oni nas obronią? Poza tym jakie są szkody wizerunkowe dla gminy? Wszystkie 

gospodarstwa agroturystyczne ledwo zipią, bo tutaj nikt nie przyjedzie. Najpierw mieliśmy zablokowaną 

szosę tirami, a teraz nie mamy w ogóle dostępu do granicy. Nie wiedzieć czemu, bo na Lubelszczyźnie 

przejścia działają. Litwa otwiera kolejne przejścia. To szczęście, że udało się posłom opozycji wywalczyć 

odszkodowania dla ludzi pracujących na przejściach granicznych. Panie Funkcjonariuszu Policji 

Państwowej, proszę przekazać wyżej, że to, co robicie, jest biciem piany pod wiadomości o 19.30, a nie 

pomocą dla tej społeczności. 

Radna Anna Petelska: Jesteśmy wdzięczni za to, że policjanci dbają o nasze bezpieczeństwo,  

ale niech wykonują swoje zadania w taki sposób, aby ludzie się nie bali, że już trwa wojna.  

 Radny Janusz Michał Cimochowicz: Droga powiatowa na odcinkach Wierobie, Zubki, 

Świsłoczany nie nadaje się do ruchu. Ludzie tam mieszkający, dojeżdżający do pracy, muszą nieustannie 

odstawiać samochody do warsztatów. Równanie i profilowanie, drogi w ogóle nie zdaje egzaminu. Pan 

Wójt na wspólnym posiedzenie komisji zasygnalizował, że jest jakaś informacja, że te drogi nadgraniczne 

będą remontowane. Droga na tym odcinku jest dodatkowo niszczona przez samochody wojskowe. To jest 

jedna kwestia. Jeżeli chodzi o ochronę zabytków, to jest zadanie państwa. Gmina, samorządy mogą, ale nie 

muszą współfinansować remontu budowli zabytkowych. Czy my mamy dużo pieniędzy, czy gmina jest 

„krową dojną”, aby te wszystkie budowle zabytkowe, sakralne, na terenie naszej gminy remontować? 

Przede wszystkim to jest zadanie państwa i tam trzeba uderzać. 
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 Wójt Gminy Wiesław Kulesza wskazał, że w przypadku naszej Gminy nie mamy wiele takich 

zabytków, na które można by było pisać wnioski. Zgodnie z wcześniejszymi wnioskami poszczególnych 

parafii, wystąpiliśmy akurat na wszystkie i na wszystkie otrzymaliśmy dofinansowanie. Chcę podkreślić, 

że to jest dofinansowanie w wysokości 98%. Jeżeli chodzi o drogi, to oczywiście ta droga wzdłuż granicy, 

ma szansę na dofinansowanie. Podczas ostatniej rozmowy Starosta poinformował o możliwości pozyskania 

na to środków z Nowego Ładu. Będziemy chcieli objąć nadzorem tę drogę gminną przez miejscowość 

Zubki. Jeżeli chodzi o tą drogę przygraniczną, tak jak powiedziałem, ze strony rządu, a jest droga 

powiatowa. 

Radny Grzegorz Borkowski: Proszę o podsypanie na odcinku 25-30 metrów drogi gminnej  

w kierunku Łużan od drogi krajowej do Bobrownik. Dokładnie zjazdu z krajówki. Są tam bardzo duże, 

głębokie doły. Z przekazanych informacji przez wspólnotę mieszkaniową w Bobrownikach wiem, że 

została podjęła uchwała o przekazaniu terenu pod wiatę rekreacyjną, czyli ze strony wspólnoty, pewne 

rzeczy idą do przodu. Ponawiam swój wniosek o wybudowanie wiaty rekreacyjnej. Oczywiście, jak znajdą 

się środki zewnętrzne. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w trakcie trwania kadencji, powstaje, można 

powiedzieć na każdej sesji jakiś wniosek. Na skutek tego, może powstać problem, który nam zablokuje 

możliwość nie tylko zrealizowania tych nowych inwestycji, ale będziemy mieli także problem  

z realizowaniem tych inwestycji, które były wcześniej zaplanowane, na początku projektowania budżetu. 

Nie mogę obiecać, że w budżecie znajdziemy na to środki. Mamy wiele inwestycji w tym roku. Wniosek 

oczywiście przyjmuję.  

Radny Jerzy Gryc: Bardzo ładnie jest widzieć, jak się przejeżdża, że został postawiony przystanek 

autobusowy przy szkole i ludzi na nim. Wnioskuję także o przystanek na ulicy Białostockiej, na osiedlu 

„Manhattan”. Druga sprawa dotyczy udrożnienia studzienek odpływowych na ulicy Zwycięstwa, w pobliżu 

skrzyżowania z ulicą Wojska Polskiego.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że te studzienki chłonne mają to do siebie, że z czasem, 

zamulają się. Studnie mają za zadanie odbiór wody z ulicy. Ale tak jak widzimy, nie każda studnia oraz jej 

położenie pozwala na to, żeby stało się tak również przy większym deszczu. Ten problem dotyczy ulicy 

Leśnej, ulic na tzw. Manhattanie, ulicy Północnej, Piaskowej, Jaśminowej i innych. Staramy się 

to rozwiązać dodatkowymi studniami. Na ulicy Lisiej dodatkowe studnie pomogły w takim sensie, że 

po opadach nie ma już takiego rozlewiska, jak było. 

Radna Grażyna Kubiak: Na jakim etapie jest wodociąg na Rudzie? Zapytała także o siłownię 

zewnętrzną i wiatę w Waliłach-Stacji. Na ulicy Szkolnej są studzienki, które trzeba poprawić. Wystają. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza w kwestii wodociągu na Rudzie, odpowiedział, że wciąż istnieje 

problem związany z tym, że jeden z właścicieli działek, przez które ma przebiegać wodociąg, po prostu 

blokuje sprawę, ponieważ jest przeciwny budowie. Trwają rozmowy, potrzebne jest także spotkanie 

z mieszkańcami. Po wykonaniu projektu, zatwierdzonego decyzją o warunkach zabudowy, będziemy 

planować zabezpieczenie środków. Budowa wiaty w Waliłach-Stacji jest zasadna, ze względu na brak 

miejsca spotkań mieszkańców. Postaramy się umieścić w budżecie zarówno wiatę, jak i siłownię. 

Studzienki, widzimy wszyscy, że stanowią problem. Jest to skutek zmiany organizacji ruchu, a także kolejki 

tirów. 

Radna Monika Ratyńska: Czy gmina planuje jakiś program na dofinansowanie OZE, ale taki, 

żeby były to pompy ciepła. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w tej chwili istnieje możliwość dofinansowania  

do odnawialnych źródeł energii dla obiektów starszych i osób, z niskimi dochodami. Jest możliwość 

uzyskania około 100 tys. zł na docieplenie domu, wymianę okien, kupno pieca. Korzystamy ze wszystkich 

programów związanych z OZE, które są ogłoszone. Natomiast, jeżeli chodzi, o pompy ciepła, pewnie 

również skorzystamy, jeżeli będzie zainteresowanie mieszkańców. 

Radna Dorota Popławska: W dniu 29 czerwca 2003 r. odbyło się wyjazdowe posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. W naszym wyjeździe uczestniczyło 

siedmiu Radnych a jego celem były oględziny pomieszczeń świetlic wiejskich, obiektów sportowych oraz 

Szkoły Podstawowej w Gródku. Są pewne niedociągnięcia, wymagające poprawy. Chciałabym wnieść  

o realizację napraw i sprzątnięcie placu przy Ośrodku Zdrowia, zgodnie z protokołem, który przekazuję do 

Urzędu. Proszę, żeby jak najszybciej, te prostsze sprawy zostały wykonane. 
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 Radny Mirosław Nos: Już częściowo Pan Wójt odpowiedział na pytanie dotyczące pomp ciepła. 

Przede wszystkim, radnym, chodzi o taki program, który był na fotowoltaikę tj. program, w którym 75% 

kosztów, zwraca gmina. Zainteresowanie mieszkańców jest duże. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że kiedy była możliwość przystąpienia do programu, 

dającego możliwość uzyskania dofinansowania do pomp ciepła to zapotrzebowanie zgłosiło wówczas  

4 osoby, które ostatecznie zrezygnowały. Według mnie, należałoby zorganizować spotkanie informacyjne 

dla osób zainteresowanych właśnie pompami ciepła. Może ludzie, po usłyszeniu plusów i minusów, 

przejawiliby większe zainteresowanie. 

Ad. 16 

 Sołtys sołectwa Załuki Paweł Koronkiewicz podziękował za wymianę przepustu w Podzałukach. 

Zapytał, czy jest możliwość ustawienia w tamtym miejscu ograniczenia tonażowego, ponieważ problem 

szybko powróci. Następnie, zapytał o to czy fotowoltaika w świetlicy w Załukach działa. Z tego co mi się 

wydaje to w ogóle nie ma podłączenia do instalacji. Nie mamy z tego pożytku.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że obecnie, są tam instalowane magazyny energii, 

więc może się wydawać, że kable wiszą i nie ma podłączenia. Gdyby Pan zadał to pytanie wcześniej, 

od razu sprawdziłbym u pracownika czy instalacja działa, czy nie działa. 

Sołtys sołectwa Chomontowce Sławomir Lewczuk zapytał o budowę wiaty w sołectwie 

Chomontowce. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że przygotujmy się do wiaty w fazie projektu, 

zaplanujemy wydatek w budżecie gminy i na początku wiosny, zrobimy wiatę. 

Redaktor naczelna Wiadomości Gródeckich Dorota Sulżyk: W imieniu Pani Dyrektor GCK, 

Pani Radnej Rady Sołeckiej i Pani sołtys, wsi Kołodno i Królowego Mostu, zapraszam serdecznie 

wszystkich na zabawę na Annę do Królowego Mostu 7 sierpnia na godzinę 17:00 oraz na imprezę 

Siabrowskaja Biasiada, również o godzinie 17:00. Przypominam również i serdecznie zapraszam Państwa 

na Dożynki 2 września w Mieleszkach.  

 Sołtys sołectwa Królowe Stojło Lilia Tomaszewska: Kiedy w końcu będzie można jadąc  

z Białegostoku wysiąść na przystanku autobusowym na zakręcie tam, gdzie się łączą dwie miejscowości? 

Cały czas dostaję pytanie, kiedy będzie można skorzystać z tego przystanku, bo jadąc z Gródka można 

wysiąść na przystanku, ale wracając z Białegostoku już się nie da. Dodatkowo, powiedziała, że wiata 

również należy się sołectwu Królowe Stojło. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w tym przypadku, działanie musi podjąć 

przewoźnik - PKS Nova tj. uzyskać zmianę w zezwoleniu, uwzględniającą nowy przystanek na trasie.  

To są pewne koszty, ale o ile pamiętam to komisja w tej sprawie już oceniała, a więc tak jakby z punktu 

widzenia formalnego nie ma problemu. Tylko że, są rzeczy, które trwają, a są niezależne od nas. Dyrektor 

PKS Nova wie o sprawie. Chciałem poinformować Państwa, że rozszerzamy ilość połączeń 

komunikacyjnych na trasie Białystok-Gródek, przez Załuki i przez Pieszczaniki. Będą dodatkowe kursy na 

razie do końca roku. I w związku z tym, niedługo będę miał spotkanie z Panem Dyrektorem, czyli osobą 

odpowiedzialną za podpisanie umowy tego rodzaju. Od razu temat ten postawimy na ostrzu noża i myślę, 

że to przyśpieszy sprawę.  

Radna Monika Ratyńska: Chciałam poprosić, żeby przemyśleć godzinę późniejszego kursu. 

Obecnie ostatni kurs w roku szkolnym był niezbyt późno, około 16:15. Młodzież ze szkoły nie zdążała na 

ten autobus. 

Radny Mirosław Nos: Pan Wójt wywołał temat, to jeszcze dołożę mój poprzedni wniosek. 

Niezbędny jest kurs w sobotę i niedzielę o godzinie 19:00, żeby na zmianę nocną mogły dojechać osoby 

pracujące w Białymstoku. Teraz akurat zostały zlikwidowane te kursy przez Voyager. 

Ad. 17 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego 

na stole protokolanta protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. 
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Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  

z XLVII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XLVIII Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji,  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLVIII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

7. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLVIII Sesję Rady Gminę Gródek; 

8. Uchwała Nr XLVIII/422/23 Rady Gminy Gródek w sprawie nadania statutów sołectw Gminy Gródek; 

9. Uchwała Nr XLVIII/423/23 Rady Gminy Gródek w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gródku; 

10. Uchwała Nr XLVIII/424/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r.; 

11. Uchwała Nr XLVIII/425/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038; 

12. Uchwała Nr XLVIII/426/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej na: 

Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1456B Jałówka- Bobrowniki na odcinku Mostowlany - Bobrowniki (Gm. 

Gródek)''; 

13. Uchwała Nr XLVIII/427/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn.: „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 

1448B w miejscowości Wiejki (Gm. Gródek)"; 

14. Uchwała Nr XLVIII/428/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Gródek; 

15. Uchwała Nr XLVIII/429/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości wydzierżawianej na cele rolnicze, na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat; 

16. Uchwała Nr XLVIII/430/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu; 

17. Uchwała Nr XLVIII/431/23 Rady Gminy Gródek w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Przewodniczący Rady  

   Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   inspektor Katarzyna Anchimowicz 


